

Terms and Conditions

1. Both our existing and new customers who are eligible to open a Mutual Fund Direct account could participate in this promotion.
2. Eligible customers will receive a notification with redemption letter for redeeming two HK\$50 supermarket vouchers total valued at HK\$100 by email the following month after their Mutual Fund Direct accounts are approved and successfully opened.
3. A limited quota is offered for this promotion. Principal Investment & Retirement Services Limited reserves the right to amend the terms and conditions of this promotion and to postpone or cancel this promotion without notice.
4. Principal Investment & Retirement Services Limited reserves the right of the final decision in case of any dispute.
5. The English version of the terms and conditions of this redemption letter prevails if any discrepancy exists between the English and Chinese versions.

條款及細則

1. 我們合資格開設 Mutual Fund Direct 帳戶的現有客戶和新客戶均可參與本推廣活動。
2. 合資格的客戶將在其 Mutual Fund Direct 帳戶獲得批核並成功開設後的下一個月，通過電子郵件收到一封包含換領信的通知，以換領兩張港元 50 超級市場禮券，共價值港元 100。
3. 本推廣活動名額有限。信安投資及退休金服務有限公司保留修改本推廣活動條款及細則及延期或取消本推廣活動的權利而恕不另行通知。
4. 如有任何爭議，信安投資及退休金服務有限公司保留最終決定權。
5. 條款及細則中英文版本如有分歧，一概以英文版本為準。